
Medlemsmøde onsdag den 25. april 2018 kl. 19.30 i Klubhuset. 

 

Bestyrelsen havde inviteret til medlemsmøde, hvor man ønskede medlemmernes ideer /forslag 

til, hvorledes vi kan rekruttere nye medlemmer/elever til Klubben. – De årlige ”åbent hus” 

arrangementer har gennem de senere år ikke givet medlemstilgang og ej heller økonomisk 

overskud. På den baggrund ønskede Bestyrelsen en åben diskussion om, hvordan vi kan/skal gøre 

det fremover. 

Fremmødet var dog ikke særlig stort, idet kun i alt 10 medlemmer var mødt op, men vi fik en god diskussion 

og mange sten blev vendt for at gøre opmærksom på os selv: 

Sparekassen Thy sponsorer årlig ca. 3.500 kr. til annoncering. Så de rækker ikke langt og andre muligheder 

blev drøftet f.eks. afholdelse af infomøder, streamers på biler, annoncering via google, Facebook mm. 

Følgende blev aftalt: 

*Vi skal søge at gøre os kendt via Facebook, hvor vi så skal have indlagt en lille videofrekvens om vores  

  flyvning. Videoen må højst vare ca. 2 min.  

  Daniel kontakter en professionel fotograf/videomand. Bliver han for dyr, forsøger vi at producere den  

  selv. Til det formål blev der nedsat en videogruppe bestående af Jette Horn, Per Steen Jørgensen og Per  

  Refsgaard. TV Midt/Vest har liggende en video af Jette H. med titlen ”flyvende farmor”. Bent P. Kr. vil  

  forsøge at skaffe en kopi af den. 

  Hvis tiltaget giver henvendelser, kan vi så efterfølgende holde infomøder. 

* Per Horn har anskaffet sig en ny Shark. Daniel retter henvendelse til avisen (Thisted Posten ???) for at  

   invitere på en tur og skrive en artikel om flyvning og Thisted Flyveklub. 

* Vi dropper åbent hus-arrangementet i år. 

 

 

 


